
 
 

 

  Doha, 24 July 2023 

 

Final Reminder to Collect Unclaimed Dividends for 10 Years 

 

In compliance with Qatar Central Bank’s regulations, concerning uncollected dividends for more 

than 10 years, and in order to protect the interests our shareholders, we are pleased to announce 

that the list of shareholders, who have not collected their dividend payments for 10 years and 

more, is now available on the bank’s website www.alrayan.com under “Investor Relations, 

Shareholders Tools-Unclaimed Dividend”.   The list is inclusive of Masraf Al Rayan’s QPSC and al 

Khalij Commercial Bank’s PQSC (before the merger) shareholders. 

 

Qatari and resident shareholders (on the list), are kindly requested to visit any of Masraf al Rayan’s 

branches to collect their dividends.  

Non-resident shareholders (on the list), are kindly requested to send the list of requirements and 

documents for unclaimed dividends, available on the bank’s website www.alrayan.com under the 

said list. 

 

The shareholders whose name appear on the list, are kindly requested to collect their dividends, 

within six months from the date of releasing this reminder. The unclaimed dividends after that 

date, will be transferred to the General Authority for Minors Affairs in accordance with Qatar 

Central Bank’s regulations concerning dividends that have remained uncollected for 10 years. 

 

For easy, safe, and fast dividend payments, Masraf Al Rayan urges its shareholders to update their 

records with the Qatar Central Securities Depository (QCSD), Financial Square Building, C Ring 

Road, Doha, State of Qatar. 
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 2023يونيو   24 الدوحة

 

 

ر ررتذكي   
رمنررنهائ  رالمستلمةرمنذرأكير سنواترر10باستلامرالأرباحرغي   

 

 

ن غير المستلمة  لأكير من       10تطبيقا لتعليمات مصرف قطر المركزي فيما يتعلق بأرباح المساهمير
ً
سنوات، وحفاظا

ن الذين لم يتقدموا باستلام أرباحهم لأكير من   أعوام،     10على مصالح مساهمينا، يسرنا أن نعلن أن قائمة المساهمير

ي للبنك 
ونن ن المس   ادوات بند " ضمن        www.alrayan.com متاحة الآن على الموقع الإلكير أرباح أسهم غير    –   اهمير

 .". تشمل هذه القائمة مساهمي مصرف الريان وبنك الخليج التجاري )قبل الاندماج( مستلمة 

 

ي القائمة( زيارة أي من فروع مصرف الريان لتحصيل  
ن فن ن )المدرجير ن والمقيمير ن القطريير يرجى من السادة المساهمير

 .أرباحهم 

ن   ن غير المقيمير ي القائمة( إرسال قائمــة المتطـلبـات والمسـتندات يرجى من السادة المساهمير
ن فن للأربــاح غـيـر   )المدرجير

ي للبنك 
ونن ن المس   ادوات ضمن بند "  www.alrayan.com   المسـتلمة، و المتاحة على الموقع الإلكير أرباح    –   اهمير

 . " أسهم غير مستلمة  

 

ن الذين ترد أسماءهم ضمن اللائحة المذكورة، إلى استلام أرباح الأسهم الخاصة   ويدعو البنك السادة المساهمير

ي  إن الأرباح المستحقة     .من تاريــــخ نسرر هذا الإعلان   أشهر   6بهم خلال  
لن يتقدم أصحابها لاستلامها خلال  التر

 بتعليمات  تحويلها إلى الهيئة العامة ل   ، سيتم  المهلة المذكورة أعلاه 
ً
اما ن ي دولة قطر وذلك الير

شؤون القاصرين فن

 .مصرف قطر المركزي بهذا الشأن 

 

 

 

ومن أجل ضمان الحصول على توزيعات الأرباح بطريقة سهلة، آمنة وسريعة، يدعو مصرف الريان مساهميه الكرام  

كة قطر للإيداع المركزي للأوراق المالية، مبتن   فايننشال سكوير، الطريق الدائري الثالث،  إلى تحديث بيانتهم لدى سرر

 .الدوحة، دولة قطر 
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